
 

 

家長通告2025-2026/081 

中六級JUPAS日程 

敬啟者： 

     

 為方便貴子弟清晰掌握 JUPAS 日程重點，現整合相關重點如下: 

 

日期 日程 

2025 年 10 月 4 日 香港城市大學及香港浸會大學資訊日 

2025 年 10 月 9 日 

上午 9 時正 

申請人可由本日起遞交「大學聯招辦法」申請 

2025 年 10 月 11 日 香港中文大學資訊日 

2025 年 10 月 25 日 香港教育大學及香港大學資訊日 

2025 年 11 月 1 日 嶺南大學及香港科技大學資訊日 

2025 年 11 月 7-8 日 聖方濟各大學資訊日 

2025 年 11 月 8 日 香港都會大學、東華學院及香港伍倫貢學院資訊日 

2025 年 11 月 14-15 日 職業訓練局 – 香港高等教育科技學院資訊日 

2025 年 11 月 15 日 香港樹仁大學及香港恒生大學資訊日 

2025 年 11 月 22 日 香港珠海學院資訊日 

2025 年 12 月 3 日 

下午 5時正 

遞交「大學聯招辦法」申請的最後限期 

2026 年 2 月 1 日 

下午 5時正 

遞交比賽／活動的經驗及成就（OEA）資料及上載所需證明文件的

最後限期 

2026 年 4 月 22 日 

下午 5 時正 

透過 JUPAS 遞交其他學術成績（語文科目）、音樂考試成績、其

他中國語文成績及前教育資料的最後限期 

2026 年 4 月 29 日 

下午 5 時正 

遞交證明文件以核實其他學術成績（語文科目）、音樂考試成績、

其他中國語文成績及前教育資料的最後限期 

2026 年 5 月 27 日 

下午 5時正 

遞交學生學習概覽（SLP）的最後限期 

2026 年 7 月 10 日 公佈比賽／活動的經驗及成就（OEA）及校長推薦計劃（SPN）特

別考慮的結果 

2026 年 7 月 15 日 香港考評局公佈 2026 年度香港中學文憑考試成績 

 

  如有查詢，請致電 2461 1555與生涯規劃組張鎮良主任聯絡。 

   

  此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二五年十月二日 

https://www.jupas.edu.hk/tc/application-procedures-information/application-procedures/application-period-and-method
https://www.jupas.edu.hk/tc/application-procedures-information/application-information/other-experiences-and-achievements-in-competitions-activities-oea
https://www.jupas.edu.hk/tc/application-procedures-information/application-information/student-learning-profile-slp
https://www.jupas.edu.hk/tc/application-procedures-information/application-information/other-experiences-and-achievements-in-competitions-activities-oea#feedback_OEA
https://www.jupas.edu.hk/tc/application-procedures-information/application-information/school-principal-s-nominations-spn#feedback_SPN


 

 

 

Parents Circular  

2025-2026/081 

JUPAS Schedule for Form 6 Students 

 

Dear Parents/Guardians, 

   
 To help students clearly understand the key points of the JUPAS schedule, we have compiled the 

relevant highlights as follows: 

 

Date Schedule 

October 4, 2025 Information Day for City University of Hong Kong and Hong Kong 

Baptist University 

October 9, 2025 

9:00 AM 

Applicants may start submitting applications for the "Joint University 

Programmes Admissions System" from this date. 

October 11, 2025 Information Day for The Chinese University of Hong Kong 

October 25, 2025 Information Day for The Education University of Hong Kong and The 

University of Hong Kong 

November 1, 2025 Information Day for Lingnan University and The Hong Kong University 

of Science and Technology 

November 7-8, 2025 Information Day for Saint Francis University 

November 8, 2025 Information Day for Hong Kong Metropolitan University, Tung Wah 

College, and Hong Kong Wollongong College 

November 14-15, 2025 Vocational Training Council - Hong Kong Higher Education Technology 

Institute Information Day 

November 15, 2025 Information Day for Hong Kong Shue Yan University and Hong Kong 

Heng Seng University 

November 22, 2025 Information Day for Hong Kong Zhuhai College 

December 3, 2025 

5:00 PM 

Deadline for submitting applications for the "Joint University 

Programmes Admissions System." 

February 1, 2026 

5:00 PM 

Deadline for submitting information on competition/activity experiences 

and achievements (OEA) and uploading required supporting documents. 

April 22, 2026 

5:00 PM 

Deadline for submitting other academic results (language subjects), 

music exam results, other Chinese language results, and previous 

education information through JUPAS. 

April 29, 2026 

5:00 PM 

Deadline for submitting supporting documents to verify other academic 

results (language subjects), music exam results, other Chinese language 

results, and previous education information. 

May 27, 2026 

5:00 PM 

Deadline for submitting the Student Learning Profile (SLP). 

July 10, 2026 Announcement of results for competition/activity experiences and 

achievements (OEA) and Special Consideration for Principal's 

Recommendation Scheme (SPN). 

July 15, 2026 The Hong Kong Examinations and Assessment Authority announces the 

results of the 2026 Hong Kong Diploma of Secondary Education 

Examination. 

 



 

 

 
   If you have any inquiries, please call 2461 1555 to contact Teacher Cheung Chun Leung.  

 

 

 

 

Yours faithfully, 

 

 

 

 Chan Yuet Ping 

Principal 

2
nd

 October, 2025 

 


